
Referat FAU møte nr 1 for Roaldsøy Skole – skoleåret 2023/2024 
 

● Dag: Tirsdag 17.okt 2023 
●  Tid:  18:00 til 19:30 
● Sted: Roaldsøy skole 

 
 
 

FAU Representanter 2023-2024 Tilstede 
klasse Navn Mobil Email 

1   
Erlend Nyheim 91849838 erlend@nyheim.net 

 Sabrina Lykkebak Larsen 95702181 sabrinalykkebak96@hotmail.com 
2 Eirik Sunde 469 35 753 Eirik.sunde@gmail.com 
2    
3 Ann-Christin Johnsen 942 79 180 annchristinjohnsen@gmail.com 
3 Mari Sørbø Røsjorde 91733188 mari.rosjorde@gmail.com 
4 Irja Viste-Ollestad 90024482 irjaviste@gmail.com 
4 Camilla Pettersen 41370023 fredagsfrida@gmail.com 
5 Anita Paulsen Lunde 47667696 anita.paulsen.lunde@archerwell.com 
5 Anders Lilleheim 91893769 anders.lilleheim@gmail.com 
6 Bjørn Ivar Knudsen 95900841 bjorn@knudsen.is 
6 David Strøm 97505483 david.g.strom@gmail.com 
7 Sekine Skeie 97407115 sekine.skeie@lyse.net 
7 Sandra Nicole Maeckel Østbø 41270132 Sandra_ostbo@lyse.net 

rektor Geir Olsen Rektor  geir.trygve.olsen@stavanger.kommune.no 
 
 
 
Sak nr. Sak Ansvarlig 
1 Godkjenning av innkalling og referat Leder, Christian 
2 Gjennomgang av aksjonspunkter:  

 
Nytt styret: 
 
Leder: Eirik Sunde 
Nest Leder: Ann-Christin Johnsen 
Referent: Erlend Nyheim 
Kasserer: Sekine Skeie 
Studentmiljøutvalget: Bjørn Ivar Knudsen, Anders Lilleheim 
 
Trygg Trafikk: 
Det skal gjennomføres en trygg trafikk aksjon.  Ann-Christin 
skal foreslå dato og tid slik at FAU kan invitere foreldre til 
delta.   
 
Fau har også gitt innspill til bygging av bru til Vassøy og det 
anbefales at FAU holder seg oppdatert på utviklingen. 
 
17. mai: 
Det er sendt inn flere forbedringsforslag.  Christian vil 
oversende håndboken til Eirik slik at den kan forbedres og 
brukes videre. 
 
Halloween: Det er for kort tid igjen.  Tidligere var det to 
ivrige foreldre som organiserte.  Settes på agenda til neste 
år 

 

3 Informasjon fra kasserer: 
Dan Lunde vil overføre ansvar til ny valgt kasserer etter 
møtet. 

 

mailto:geir.trygve.olsen@stavanger.kommune.no


 
Skolen har fått midlene tildelt til Båt bruk.  Pengene skal 
brukes til båtsertifikat, kurs, vedlikehold og drift.  Pengene 
skal brukes hvis nye midler skal tildeles neste år 
 
Ønsker om nye leker til leke boden (inkluderes uteleker og 
sports utstyr). Geir må komme med liste om ønsker 
 

4 Informasjon og saker fra Samarbeidsutvalget (SU) Ingen 
møter siden sist FAU 
 
SU hadde ønske om nye benker på skolegården.  FAU 
anbefaler at det følges opp i neste SU møte med nye 
politisk representant 

 

5 Informasjon og saker fra Skolemiljøutvalget Ingen møter 
siden sist FAU 

 

6 Informasjon fra Bydels FAU: 
Ingen møter siden sist FAU 
 
Det virker som FAU fra andre skoler har lyst til å få til noe.  
Ann-Christin og Camilla skal høre litt med skolene på 
Hundvåg 

 

7 Orientering ved rektor: 
 
Lærerstaben: 
God start på året. Det er 2 nye lærer 
 
Antall elever: 
136 elever ved skolestart 
 
Økonomi: 
styrer stramt, kommer til å bruke mer til høsten, men skal 
holde seg innenfor budsjett 
 
 
Samarbeid med Sola skole: 
Det er inngått et samarbeid med Sola skole med fokus 
kompetanseheving innen inkludert, lek til læring og 
uteskole. Det blir mer uteskole fra høsten. 
 
Kommer ny hjemmesiden gjennom kommunen. Fortsatt 
uklart hvordan dette vil se ut. 
 
Geir har blitt kontaktet av banken som har midler stående til 
«Tekno-Lab».  Ønske at FAU tar kontakt med foreldrene 
om noen har lyst til å starte opp Tekno-Lab igjen. Eirik og 
Bjørn Ivar skal se på saken 
 
Skolemat kan forsvinne med skifte i kommunestyret etter 
valget. I år har det vært bare kald mat og flere klager fra 
barn og foreldre om kvaliteten på maten. 
 
Svømmebassenget er reparert og i drift igjen.  
 

 

8 Runde «rundt bordet»  
9 Eventuelt  
10 Dato for kommende FAU-møter 

 
Neste møte er Torsdag 30.Nov.2023 kl 1800-1930 
 

 

 
 Referent: Christian Compton 


